
Izvještaj o Erasmus + mobilnosti 

Upisani predmeti:  

    Zimski semester 2016/2017 

• Matematika 1 

• Prijenos topline i mase 

• Metalurgija obojenih metala 1 

• Tehnologija oblikovanja deformiranjem 

• Osnove lijevenja 

 

     Zimski semester 2017/2018 

• Teorija metalurških procesa 

• Fizikalna kemija 

• Metalurgija željeza 

• Opća kemija 

• Metalurške peći 

• Tehnička termodinamika 

 

Moje ime je Vujović Milica, student sam Metalurško-tehnološkog fakulteta, iz 

Podgorice-smjer metalurgija. Na Erasmus+ program smo se prvi put prijavili 

kolega Kojović Boško i ja, na prijedlog profesora Kemala Delijića. Godinu nakon 

sam se  sama  prijavila, takođe za zimski semestar. Konkurs je oba puta bio na 

nivou tehničkih fakulteta, za razmjenu na Sveučilištu u Zagrebu. Za nas konkretno 

na Metaluršom fakultetu u Sisku. 

 Sa nama su na razmijeni, u prvom navratu bili dvojica kolega iz Poljske. U 

drugom, kolege iz Ukrajine. 

Iako sam možda na samom početku bila skeptična oko snalaženja u novoj sredini, 

prihvatanja ljudi i uopšte uspješnosti polaganja ispita na novom fakultetu, desile su 

se samo pozitivne stvari. Prvenstveno, ne smijem sakriti oduševljenje pristupom 

svakog pojedinca zaposlenog na Metalurškom fakultetu, od prvog dana našeg 

dolaska. Jezici su dosta slični, ali ako je i postojala neka barijera u razumijevanju 



predavanja uvijek sam nailazila na pomoć od strane profesora, docenata i 

asistenata.  

Obzirom da potičem sa fakulteta gdje smjer Metalurgija ima jako mali broj 

studenata, svega nekoliko; rad u grupi od petnaestak studenata za mene je novina. 

Način na koji studenti funkcionišu na Metalurškom fakultetu u Sisku je zaista 

zavidan. Međusobna saradnja, pomoć oko rješavanja problema, dovodi ih do 

sveukupne uspješnosti tokom studiranja. A uz to moram napomenuti da sudjeluju i 

u vannastavnim aktivnostima. Organizuju razne seminare, konferencije, skupove 

na koje sam rado prisustvovala. 

Moram se osvrnuti i na sprovođenje nastave, koja je sve osim monotona. Vježbe su 

prilagođene predavanjima, pa smo dosta toga mogli vidjeti i u primjeni.  

Zahvaljujući svim profesorima koji su mi predavali, u oba navrata studiranja 

uspješno sam položila sve ispite. Posebno moram istaći profesoricu Nataliju Dolić 

koja nam je  pružala bezuslovnu podršku i bila pravi prijatelj.  

Sam Erasmus+ program je jako povoljan za studente jer ti pruža fleksibilnost u 

odabiru predmeta sa svih nivoa studiranja, na gostujućem fakultetu i naravno koji 

će ti biti priznati na matičnom. 

Smatram da je studiranje na ovom fakultetu jako doprinijelo mom životnom 

iskustvu, proširenju poznanstava, upotpunjavanju znanja, posebno prepoznavanju 

prilika van granica svoje države. Zato bih preporučila svim studentima koji su u 

prilici da se prijave na razmjenu, da ne oklijevaju. Jedno takvo iskustvo je od 

neprocjenjive vrijednosti! 

 

                                                                                               Vujović Milica 
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*Plitvička jezera* 



 

*MIV-Varaždin* 
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*Posjeta Sveučilišnoj smotri u Zagrebu* 

 



 

*Najveće obilježje grada Siska, Stari most* 

 

 



 

*Raznovrsna dešavanja na šetnici* 

 

 

 

 



  

*Varaždin* 

 


